
Zápisnica 

z 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, konaného  v zasadačke OÚ dňa 

19.05.2023.  

Prítomní:    
                    Ing. Milan Mizera – poslanec OZ 

                    Ing. Milan Mečár- poslanec OZ 

                    Martin Kuchta- poslanec OZ 

                    Anna Ďuratná-poslanec OZ 

                    Lukáš Turčák-poslanec OZ 

                    Žaneta Bambúchová- poslanec OZ 

                    Mgr. Zuzana Škorvanková- poslanec OZ 

 

Ďalší prítomní: p. Švaňová Anna, Ing. Stanislav Jančiga, Ing.Peter Čečko,  

 

K bodu č. 1: 

 

Otvorenie. 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila  a viedla  poslankyňa – zástupca starostu p. 

Anna Ďuratná. Privítala všetkých prítomných, uviedla, že zasadnutie OZ je nahrávané, bude 

vyhotovený videozáznam, kde môžu občania sledovať online prenos, ktorý  bude 

archivovaný. Prítomní sú všetci poslanci a  Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  

 

Dnešné zasadnutie sa bude riadiť podľa bodov programu: 

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Uznesenie OZ, kontrola plnenia (predkladá hlavný kontrolór) 

4. Komisie OZ, správy zo zasadnutí (predkladajú predsedovia komisie OZ) 

5. Pohľadávky, zmena stavu (vrátane návrhu a termínu na doriešenie opravnej položky 

z predch. rokov v hodnote 4 249,31 €), (predkladá p. Jana Kolenová) 

6. Platby za vodu a miestne dane, informácia o stave, návrh opatrení na urýchlenie 

platieb (predkladá p. Jana Kolenová)  

7. Záväzky obce po lehote splatnosti (predkladá p. Anna Švaňová) 

8. Verejný vodovod návrh opatrení na zníženie finančných strát (predkladá Ing. Milan 

Mečár, KFSM) 

9. Miestne komunikácie, návrh rozsahu opráv výtlkov asfaltového povrchu po zimnom 

období (predkladá Ing. Milan Mečár a KFSM) 

10. Multifunkčné ihrisko pri ZŠ, návrh na udržiavacie práce (predkladá Lukáš Turčák 

v zastúpení starostu a KFSM) 

11. Príprava MDD, informácia o programe a návrh podielu financovania obcou 

(predkladá Zuzana Škorvanková a KFSM) 

12. Rozpočtová úprava č. 5/2023 (predkladá p. Anna Švaňová) 

13. Rôzne (2.zvýšenie zálohových platieb, Zmluva na prenájom amfiteátra, kamenný 

most, havarijný stav a atď...) 

14. Diskusia  



15. Záver   

 

OZ schvaľuje predložený  program rokovania  7. zasadnutia.  

                                                                                     (95/2023 schvaľuje)                                                                                              

K bodu č.2 :  

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil: Mgr. Zuzana Škorvanková, Žaneta Bambúchová  

 Overovatelia zápisnice:                      Ing. Milan Mečár , Martin Kuchta 

 Zapisovateľka:                                   Mgr. Dana Červená 

                                                                                     (96/2023 schvaľuje ) 

 

K bodu č.3: 

Uznesenie OZ, kontrola plnenia  

p. hlavný kontrolór: Materiál k uvedenému bodu  bol poslancom doručený v elektronickej 

forme. 

 

Uznesenie č. 09/2022 

p. kontrolór : Priebežná analýza sa vykonáva.  

Úloha na ďalšie roky  zostáva v plnení. 

 

Uznesenie č. 58/2023 

p. kontrolór: Na plnenie je   potrebné  vystaviť objednávku.  

Úloha v plnení. 

 

Uznesenie č. 69/2023 

Úloha nesplnená. 

 

Uznesenie č. 33/2023 

Úloha bola zaradená ako stály bod programu OZ. 

Úloha v plnení .  

 

Uznesenie č 63/2023 

Úloha v plnení. 

 

Uznesenie č. 76/2023 

Úloha v plnení. 

 

Uznesenie č 77/2023  

Úloha v plnení.  

 

Uznesenie č. 78/2033 

Podrobnejšie informácie v bode č. 15.  

Úloha  v plnení.  

 

Uznesenie č.84/2023 

Ostáva v plnení.  

 

Uznesenie č. 89/2023 

Bodom dnešného programu.  



Úloha splnená.  

 

Uznesenie č. 90/2023 

Uznesenie nie je podpísané – uznesenie pozastavené. 

 

Unesenie č. 91 

Úloha  v plnení.  

 

Uznesenie č. 94 

Úloha  v plnení. 

                                                                                     (97/2023 berie na vedomie)  

 

 

K bodu č.4: 

Správy zo zasadnutí komisií.  

 

Predsedovia komisií podali správy zo zasadania komisií.   

 

Komisia finančná a správy majetku:  

Predsedá p. Mizera:  Zamerali sme sa na získavanie informácií  do akej miery môžeme 

postupovať voči  neplatičom. Úlohou sa naďalej  zaoberáme. Nemáme finálne rozhodnutie. 

Žiadosti Petra Svrčka, rekonštrukcia kamenného mostu a miestne komunikácie boli ďalšie 

témy. Prešli sme miestnu komunikáciu a vybrali najnevyhnutnejšie časti na opravu výtlkov. 

Taktiež sme sa zamerali  na prípravu akcie MDD v akej finančnej čiastke sa má obec 

podieľať pri jej organizácii.  

 

Komisia životného prostredia a športu. 

Predseda komisie p. Turčák: Organizujeme ďalšiu akciu – Blšák - predaj-kúpa-výmena.  

Náklady nebudeme mať žiadne len chceme k dispozícií KD.  Dátum akcie 11.6. 2023.  

 

Komisia sociálna, mládeže a školstva:  

Predseda komisie p. Škorvanková: Stretnutie s pani riaditeľkou ZŠ. Diskusia ohľadom 

spotreby vody.  Informovala o problematike so stavbou -  altánok, ktorú sme postúpili do 

komisie finančnej a správy majetku.  Spoločne sme diskutovali o prípravách na akciu  

MDD, ktorá je naplánovaná dňa 4.6.2023.  

 

 

Komisia výstavby, dopravy a územného rozvoja.  

Predseda komisie p. Mečár: Pokračujeme ďalej v nočnom  meraní vo vodojeme, kde 

získavame informácie o spotrebe vody.  Postupujeme tak, že odstavujeme vetvy 

a odpisujeme aktuálny stav. Spoločne s p. Kasakom sme vyhľadávali poruchové miesta na 

vodovodnom potrubí. Nenašli sme žiadne.  Aj denné merania nám preukázali stratu na vode. 

Rekonštrukcia  MŠ  bola ďalšia naša téma.   

                                                                                     (98/2023 berie na vedomie) 

Bod č. 5. 

Pohľadávky, zmena stavu 
(vrátane návrhu a termínu na doriešenie opravnej položky z predchádzajúcich rokov v sume 

4 249,31€)  

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 



p. Kolenová: Zverejnili sme  na stránke obce Ochodnica výzvu, kde obec Ochodnica vyzýva 

všetkých občanov, ktorí doposiaľ neuhradili faktúru za  odber vody z obecného vodovodu, 

aby si túto povinnosť splnili v čo najkratšom čase a vyhli sa tak prípadným sankciám.  Je 

vypracovaná súčinnosť s políciou voči  neplatičom, ktorým  môže byť odobratý vodičský 

preukaz na základe exekučnej výzvy.  

                                                                                     (99/2023 berie na vedomie) 

 

Bod č. 6.  

Platby za vodu a miestne dane, informácie o stave  

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Kolenová:  V tomto období sa zameriavam na vypracovanie daní z nehnuteľnosti, za psa 

a komunálny odpad.  Predbežný dátum na vyrubenie daní za rok 2023 je  do 1.6.2023. 

poslanec Mečár: Podľa doručených materiálov máme  607 odberateľov. Ostatní odberatelia 

sú podnikateľské subjekty. Podnikateľským subjektom by bolo možno vhodnejšie 

vystavovať faktúru mesačne.  

                                                                                     (100/2023 berie na vedomie) 

                                                                                                                                                                      

Bod. č. 7.  

Záväzky obce po lehote splatnosti 

p. Švaňová: Za mesiac apríl sú prijaté faktúry ešte stále v lehote splatnosti. Obec nemá 

záväzky po lehote splatností,  faktúry sú uhradené. Máme neuhradené faktúry len za 

hospodársku činnosť.  

                                                                                      (101/2023 berie na vedomie) 

 

Bod. č. 8 

Verejný vodovod návrh opatrení na zníženie finančných strát  

poslanec Mečár: Z nočných a denných meraní sme zistili, že máme  približne 2 m³ za hodinu 

stratu. Obci chýba projektová dokumentácia vodovodného potrubia. Nevieme ani, ako máme 

zokruhované potrubie. Je dôležité vykonávať pravidelnú  skúšku šupatka a odkaľovanie. 

Bude potrebné niektoré  odkopať a vymeniť. Na druhom tlakovom pásme budeme taktiež 

vykonávať odstávku vody  a zisťovať jej straty. Na základe zistenia môžeme vymedziť trasu  

na opravu vodovodného potrubia.  

                                                                                   (102/2023 berie na vedomie)     

Bod č. 9                                                                                          

Miestne komunikácie, návrh rozsahu opráv výtlkov asfaltového povrchu po zimnom 

období 

poslanec Mečár: Dostali sme cenovú ponuku na opravu výtlkov v obci.  Po obhliadke sme 

vybrali tie miesta, kde sú výtlky  nebezpečné a obávame sa možnosti vzniknutia  škodovej 

udalosti. Určili sme  najkritickejšie tri miesta : na vyšnom konci pri pohostinstve u Migaša, 

pri p. Trúchlom  a na dolnom konci pri futbalovom ihrisku - TJ Kysučan.  

Suma 2 500 bez DPH.  

                                                                                           (103/2023 berie na vedomie)     

                                                                                                                                    

Bod. č. 10 

Multifunkčné ihrisko pri ZŠ, návrh na udržiavacie práce  

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

poslanec Turčák: Bola nám predložená  cenová ponuka, ktorá  zahŕňa úpravu trávnika a jeho 

čistenie.  Táto úprava je dôležitá, aby sme ju vykonali aspoň raz ročne,  zvyšuje  životnosť  

trávnika. Po obhliadke som zistil, že náš trávnik s porovnaní ďalšími ihriskami to viditeľne 

potrebuje.   



                                                                                   (104/2023 berie na vedomie)     

                                                                                           

Bod č. 11 

Príprava MDD, informácia o programe a návrh podielu financovania obcou  

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

poslankyňa Škorvanková: Akcia sa bude niesť v hesle ,, Cesta rozprávkovým lesom“. Do 

akcie sa zapoja OU, ZŠ, MŠ,  komisia sociálna, mládeže a školstva a  rodičia z rady školy.  

Patrí medzi obecné akcie, ktorej  pri realizácií sa podieľajú  MŠ a ZŠ. Bol zostavený 

rozpočet, ktorý Vám bol doručený. Odporúčam aby obec uhradila spoluúčasť vo výške 

600€. Zamestnanci jednotlivých organizácií ( OU, ZŠ, MŠ) budú vykonávať službu bez 

nároku na náhradné voľno.  

                                                                                 (105/2023 berie na vedomie)     

                                                                                       

Bod č. 12  

Rozpočtová úprava č. 5/2023 

p. Švaňová: Rozpočtová úprava – úhrada za kosenie na verejných priestranstvách v obci 

Ochodnica – 500 Eur.  

                                                                                 (106/2023 schvaľuje sa)                                                                                

                                                                                                  

Bod č. 13  

Rôzne: (2.zvýšenie zálohových platieb, Zmluva na prenájom amfiteátra, kamenný most, 

havarijný stav, oplotenie horný cintorín.) 

Kamenný most : 

poslanec Turčák: Materiál k uvedenému bodu Vám bol  doručený v elektronickej forme -  

cenová ponuka na opravu havarijného stavu kamenného mosta na vyšnom konci. Termín 

zhotovenia do 30.6.2023.  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje dodávateľa Romana Múčku  na opravu kamenného mosta 

s termínom realizácie do 30.6.2023.   

                                                                              (107/2023 schvaľuje sa) 

Oplotenie horného cintorína :  

poslanec Turčák :   Na hornom  cintoríne nám  chýba oplotenie  z dolnej časti a  z ďalšej 

strany je značne poškodené. Ak chceme osadiť  elektrický oplôtok, odporučili nám najskôr  

opraviť a doplniť chýbajúce  oplotenie. Oplôtok by  predbežne bol  asi v dvoch miestach.   

 

Zmluva na prenájom amfiteátra :  

poslanec Mizera: Mám k  zmluve len jednoduché  pripomienky. Ak budú zakomponované 

v zmluve, tak môžeme podpísať.  Pripomienka -  návrh elektrickej energie a autorských 

práv. Možno bude problém  s projektorom, nebude asi dostačujúci. Odporúčam doplniť do 

nájomnej zmluvy, že  po dohode bude prevádzka premietania obmedzené pre pripravované 

kultúrne akcie obce Ochodnica.   

 

2.zvýšenie zálohových platieb : 

p. Švaňová: Zálohy  od SSE boli nám navýšené. Tie, ktoré  nám prišli navýšené, sme dali 

znížiť.  Zmluvy sme zaslali aj v rámci možnosti  získania dotácie od štátu. Čakáme, či nám 

bude dotácia schválená.  

 

Kamera na multifunkčné ihrisko a ukončená zmluva: 

Slovo dostal Peter Čečko konateľ firmy CEKOKAM. 



Budem reagovať a nadväzovať na posledné zasadnutie OZ. Vysvetlím uvedené položky 

cenovej ponuky a upresním funkcie  kamery. Na ktorú viem ponúknuť 36 mesiacov záruku.  

Poslanec Mečár:  Predpokladám, že bude  umiestnená na škole. Škola sa bude zatepľovať, 

čo v takomto prípade? 

p. Čečko:  V rámci servisných prác sa bude dať zdemontovať. Na upevnenie používame 

klipy.  

Ďalej Vás chcem upozorniť na ukončenú  zmluva s obcou. V rámci, ktorej Vám poskytujem 

servis a licenciu na vydávanie kamerového záznamu, ktorou zo zákona máte, ako obec 

disponovať.  

poslanec Mečár:  Zmluvne je potrebné presne definovať počet kamier a aký servis nám 

budete poskytovať ? 

 

Bod č. 14 

Diskusia  

poslanec Mečár: Zaslal  som Vám  odkaz na web stránku zdruzeniedeus.sk o možnosti 

čerpania dotácie na hardwarové a softwarové vybavenie za účelom elektronizácie služieb 

obce.  

 

Bod č.15 

Záver 

Po vyčerpaní jednotlivých bodov programu poslankyňa-zástupca starostu  poďakovala 

prítomným za účasť na rokovaní a zaželala pekný večer.   

 

 

 

      Ing. Milan Mečár                                                                Martin Kuchta 

        I. overovateľ                                                                      II. overovateľ                        

 

 

 

 

                                                                     

                                                                                                Radoslav Ďuroška 

                                                                                                    starosta obce                                                                        

 

 

 

  

 

 

 

 

 
  

 

 

 

 

 

 



 


